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De Ontwerpbegroting 2022 van de gemeente Bladel is te raadplegen digitaal of in boekwerk. 

 

Oorspronkelijke beantwoording 10 oktober 2022 

Aanvullende beantwoording 10 oktober 2022 

Aanvullende beantwoording 11 oktober 2022 

Aanvullende beantwoording naar aanleiding van behandeling raadscommissies 

 

PRO5 
 

Vraag 1 

Paginanummer boek: 12 

 

Opmerking: Het coalitieprogramma is niet unaniem aangenomen. (Was 16 voor 2 tegen). 

 

 

Vraag 2 

Paginanummer boek: 19 

 

Kan het college de stijging van de lasten voor bestuur en ondersteuning t.o.v. 2021 

(1.544.000 naar 2.099.000) nader uitsplitsen en specificeren. Welk aandeel heeft: uitbreiding 

griffie, nieuwe wethouder, opnieuw verbinden, coronacompensatie verkiezingen, rekenkamer, 

doorbelasting kcc) 

 

Antwoord: 

Onderstaand een nadere uitsplitsing van de lasten: 

 

Bedragen x € 1.000 2021 2023 

Apparaatskosten 244 405 

Raad/commissies 343 360 

College 510 627 (waarvan 105 4e wethouder) 

Ov.bestuursorganen/dorpsraden 149 155 

Verkiezingen 60 33  

Burgerzaken 109 97 

Samenwerking Kempengemeenten 33 165 (waarvan 150 opnieuw verbinden) 

Griffie 93 149 (waarvan 42 uitbreiding griffie) 

Rekenkamerfunctie        3   108 (in 2021 geen onderzoeken gedaan) 

Totaal 1.544 2.099 

 

Vraag 3 

Paginanummer boek: 31 

 

p.31:  "Wij willen voorloper zijn in het creëren van het energielandschap van de toekomst, 

waar netcapaciteit niet langer een beperkende factor hoeft te zijn voor ons vestigingsklimaat 

en klimaatdoelstellingen." Bedoelt het college met vestigingsklimaat alleen de aantrekkelijk-

heid voor nieuwe bedrijven of ook voor de bestaande 'voorraad?'. 

 

Antwoord: 

Met het vestigingsklimaat wordt ook het huidige ondernemersklimaat bedoeld en dus ook de 

bestaande voorraad. Daar ligt veel potentie voor klimaatdoelstellingen en verduurzaming en 

worden ook knelpunten t.a.v. congestie ervaren.  

 

 

https://bladel.begrotingsapp.nl/begroting-2023
https://bladel.bestuurlijkeinformatie.nl/Agenda/Document/58664a1d-edb9-466d-bd53-b9c445033f65?documentId=c4f5f14a-be3e-400b-bfa2-87b288169bc8&agendaItemId=fdda1325-8560-4744-96d7-7b5adce7b317
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Vraag 4 

Paginanummer boek: 33 

 

Wanneer worden de CO2 uitstoot cijfers (prestatie-indicator) van 2021 bekend gemaakt?  

 

Antwoord: 

De definitieve cijfers worden in augustus 2023 verwacht. 

 

Vraag 5 

Paginanummer boek: 63 

 

het verschil van bedragen 'klimaat' tussen 2023 en 2022 zijn verklaard in de begeleidende 

tekst, maar waarom is er zo'n groot verschil (bijna halvering) van de structurele begroting 

(2023 e.v.) ten opzichte van 2021.  

 

Antwoord: 

Onderstaand een verklaring van het verschil: 

 

Bedragen x € 1.000 2021 2023 

Apparaatskosten 155 83 

Regeling Reductie Energie (uitgifte vouchers RRE-project) 142 0 

Uitvoering duurzaamheid 0 50 

Klimaatbeleid 98 25 

Subsidie duurzame energie particulieren   330   250 

Totaal 725 408 

 

 

Vraag 6 

Paginanummer boek: 64 

 

'bebouwd'/ wat willen we bereiken: Wordt hier bedoeld dat de ambitie hoger ligt dan de ge-

plande realisatie? Geldt dit alleen voor deze 'sector' of  ook voor anderen? Hoe gaan we ervoor 

zorgen dat we de ambities kunnen realiseren?  

 

Antwoord: 

In het Nationale Klimaatakkoord is voor de sector gebouwde omgeving de afspraak gemaakt 

dat we in deze sector landelijk een emissiereductie van 49% willen realiseren in 2030 ten op-

zichte van 1990. Als we onze lokale doelstelling van 6500 ton CO2-reductie realiseren dan be-

tekent dit een reductie van 26% in 2030 ten opzichte van 1990.  

Per sector is in onze gemeentelijke Kadernota Energie en Klimaat de landelijke ambitie ver-

taald naar een ambitie op lokaal niveau. Voor de periode tot en met 2025 zijn hierin ook keu-

zes gemaakt, die samen goed zijn voor 30% CO2 reductie. In 2025 vindt een herijking plaats 

van het beleid met als doel uiteindelijk in 2030 49% reductie te behalen en zo te voldoen aan 

de landelijke ambitie. 

Om de ambitie voor de sector gebouwde omgeving te behalen gaan we onder andere aan de 

slag met het ontwikkelen van een pilot wijkuitvoeringsplan in 1 van de 3 in de Transitievisie 

Warmte aangewezen focusbuurten, maar ook met de verduurzaming van gemeentelijke ge-

bouwen. 

 

 

Vraag 7 

Paginanummer boek: 92 

 



Technische vragen  
Ontwerpbegroting 2023 
R22.046 

Technische vragen begroting 2023 gemeente Bladel | 3  

 

Klopt het dat het percentage van de WOZ waarde dat wordt gevraagd als OZB naar beneden 

wordt bijgesteld, maar dat door marktstijging van de WOZ-waarde de lastendruk toch toe-

neemt en voor inwoners stijgt met 4.6%? 

 

Antwoord: 

De OZB-tarieven worden inderdaad eerst verlaagd om daarmee de gevolgen van de waarde-

stijgingen te elimineren. Hierna worden de OZB-tarieven verhoogd met het inflatiepercentage 

van 4,60%. Het OZB-tarief voor de eigenaar van woningen was in 2022 0,0790% en wordt in 

2023 0,0718%. 

 

 

Vraag 8 

Paginanummer boek: 117 

 

Wat zou er veranderen als het krediet voor anticiperende verwervingen zou vergroten/ verdub-

belen? Zou dit een aanjagende werking hebben op het aantal strategische grondaankopen? Is 

het mogelijk om het totale budget te verhogen, maar binnen dat budget het bedrag per trans-

actie/verwerving te maximeren?  

 

Antwoord: 

Verdubbeling van het krediet voor anticiperende verwervingen leidt tot hogere structurele las-

ten ad € 15.000. Wij zien vooralsnog geen noodzaak om het totale budget te verhogen. Mocht 

zich in de loop van 2023 een gewenste anticiperende verwerving van een grote financiële om-

vang aandienen dan zullen wij uw raad hiervan bij een van de tussentijdse rapportages, indien 

het noodzakelijk is, om extra krediet vragen. 

 

Wij verwachten overigens niet dat het verhogen van het krediet voor anticiperende verwervin-

gen aanjagende werking zal hebben. Wij zijn continue op zoek naar dergelijke verwervingen, 

maar zijn daarbij wel afhankelijk van de bereidheid van grondeigenaren om hun gronden te 

verkopen aan de gemeente.  

 

 

Vraag PRO5 commissie Grondgebied 

Welke overwegingen zijn er van het college om de Subsidies duurzame energie particulieren, 

om het budget komend jaar lager te maken dan dit jaar en vorig jaar, waarbij wordt opge-

merkt dat we al 2 jaar deze verhogen t.o.v. initiële budget? Zijn er nog veranderingen in de 

producten waarvoor de subsidie aangevraagd kan worden (bijv. Zonnepanelen, warmtepom-

pen etc). 

Voor 2021 – 2023 is er structureel €250.000,- per jaar begroot voor de subsidieregeling duur-

zame energie particulieren. Naar aanleiding van het succes van de subsidieregeling heeft de 

gemeenteraad in 2021 eenmalig €200.000,- bij-geraamd voor deze regeling. Voor 2021 is er 

daarom totaal €450.000,- begroot voor de subsidieregeling duurzame energie particulieren. In 

2021 werd subsidie voorafgaand aan de uitvoering van de duurzame maatregel toegekend. De 

uitvoering van de maatregel, evenals de uitbetaling van de subsidie vond maanden later pas 

plaats. Dit heeft ertoe geleid dat €145.111,- is overgeheveld naar 2022. Dit budget bestaat uit 

subsidieaanvragen die zijn toegekend eind 2021, maar uitgevoerd zijn begin 2022.  

 

Ook dit jaar ontvangen we veel aanvragen voor subsidie van duurzame maatregelen. Voor 

2022 was opnieuw €250.000,- beschikbaar en in de gemeenteraad van 16 december 2021 is 

er besloten om dit bedrag aan te vullen met een bijdrage van €100.000,- uit de uitvoeringsgel-

den Klimaatakkoord. Omdat de subsidieverordening duurzame energie voor particulieren 2022 

per 1 januari 2022 open ging en de bijdrage uit de uitvoeringsgelden Klimaatakkoord toen nog 
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niet beschikbaar was is het subsidieplafond per 1 januari door de raad vastgesteld op 

€250.000,-. Door de vele aanvragen is het subsidieplafond van €250.000,-  dit jaar met circa 

€60.000,- overschreden. Deze overschrijding (€60.000,-), samen met de bijdrage vanuit de 

uitvoeringsgelden Klimaatakkoord (€100.000,-) is meegenomen in de najaarsnota. Totaal is 

daarmee voor het kalenderjaar 2022 €410.000,- begroot voor de subsidieregeling duurzame 

energie particulieren. 

 

Voor 2023 is er voor de subsidieregeling duurzame energie particulieren opnieuw €250.000,- 

beschikbaar. De regeling moet nog worden vormgegeven en als blijkt dat er te weinig geld be-

schikbaar is, dan zal dit bij de raad worden aangevraagd. 

 

Vraag PRO5 commissie Grondgebied 

Zijn er mogelijkheden voor subsidie te verstrekken aan Kempen Energie? Waarom is daarvoor 

gekozen om dat niet specifiek op te nemen? 

Een collegevoorstel m.b.t. verzoek subsidie/bijdrage KempenEnergie wordt in routing gebracht 

voor de B&W-vergadering van 28 oktober 2022. 

 

 

 

Bladel Transparant 
 

Vraag 9 
Paginanummer boek: 78 

 

1. Wat zijn de financiële gevolgen als de trendmatige inflatie verhoging van de OZB-tarieven 

en rioolheffingen volgend jaar niet worden doorgevoerd?  

2. Wat zijn de financiële gevolgen als de trendmatige inflatie verhoging van de OZB-tarieven 

en rioolheffingen meerjarig niet worden doorgevoerd?  

 

Antwoord: 
1. De verhoging van de rioolheffingstarieven is noodzakelijk om binnen de planningsperiode 

gefaseerd te groeien naar 100% kostendekkendheid. In het vastgestelde coalitie-akkoord 

“Met vertrouwen uitdagingen aangaan” is als beleidsuitgangspunt gekozen om voor de af-

valstoffenheffing, rioolrechten en leges kostendekkende tarieven te hanteren. 

 

 Het niet doorvoeren van de voorgestelde tariefverhoging leidt tot een (incidentele) lagere 

opbrengst van € 17.000. De bijdrage ten laste van de voorziening egalisatie rioolheffingen 

moet dan met dat bedrag verhoogd worden. 

 

 Als de raad besluit om de trendmatige verhoging van de OZB-tarieven enkel voor 2023 niet 

door te voeren dan heeft dat voor 2023 (incidentele) nadelige financiële consequenties van 

€ 223.000. Dit nadelige effect komt dan ten laste van het begrotingsresultaat 2023. 

 

 Aanvullend merken wij daarbij op dat vanaf 2024 en verder er dan alsnog een inhaalverho-

ging, naast de trendmatige verhoging 2024, doorgevoerd moet worden. Een inhaalverho-

ging om, naast de te ramen structurele trendmatige verhoging van de opbrengst 2024, de 

geraamde extra opbrengsten voor 2024: € 226.000, 2025: € 228.000 en 2026 € 230.000 te 

kunnen realiseren. 

 Een voorbeeld ter verduidelijking: als de trendmatige verhoging van de OZB-tarieven voor 

2024 bijvoorbeeld vastgesteld wordt op 2,40% dan zal de feitelijke verhoging voor 2024 pro 

saldo 7,00% moeten bedragen om de geraamde opbrengsten, zoals hiervoor weergegeven, 



Technische vragen  
Ontwerpbegroting 2023 
R22.046 

Technische vragen begroting 2023 gemeente Bladel | 5  

 

dan te kunnen realiseren. In dat geval vindt er een tariefsprong plaats. Vanzelfsprekend 

geldt dat ook voor de rioolheffingen. 

 

2. Het meerjarig niet doorvoeren van de voorgestelde tariefverhoging leidt tot een structurele 

cumulatieve lagere opbrengst van € 17.000 per jaar. De bijdrage ten laste van de voorzie-

ning egalisatie rioolheffingen moet dan structureel met dat bedrag verhoogd worden. Van 

100% kostendekkendheid kan dan geen sprake meer zijn. 

 Als de raad besluit om de trendmatige verhoging van de OZB-tarieven meerjarig niet door 

te voeren dan heeft dat de navolgende (structurele) nadelige financiële consequenties: 

 2023: € 223.000, 2024: € 226.000, 2025: € 228.000 en 2026 € 230.000. Deze nadelige ef-

fecten komen dan volledig ten laste van de meerjarige begrotingsresultaten. Dit betekent 

ook dat er pro saldo voor een bedrag van € 907.000 minder toegevoegd zal worden aan de 

algemene reserve (met als gevolg een lagere ratio algemene reserve). 

 

 

Vraag 10 
Paginanummer boek: 13 

 

Sportpark de smachtenbocht / vernieuwde accommodatie KV Bladella. Gaat het hier om heel 

het sportpark of enkel over de korfbal? 

 

Antwoord: 
Het gaat hier enkel om de accommodatie van KV Bladella. Gelet op het aangenomen amende-

ment van 7 juli 2022 moet er met voorrang aandacht zijn voor de accommodatie van KV Bla-

della. 

 

 

Vraag 11 
Paginanummer boek: 40 

 

Kunstgrasvelden VV Hapert en Bladel: Zijn de geraamde kosten nog actueel? Waar zijn de kos-

ten op gebaseerd? 

 
Antwoord: 
Geraamde bedragen zijn afgeleid van de kosten van recent gerealiseerde toplaag-vervangin-

gen en aanleg van nieuwe kunstgrasvelden in de regio. Afgezien van de feitelijke flinke stijging 

van de kosten in het algemeen, kunnen recente publicaties over onvoorzien hogere uitgaven 

bij sommige vergelijkbare projecten elders, de vrees voeden dat eerdere uitgangspunten / ra-

mingen niet toereikend zullen zijn. 

Vandaar dat we bij aanvang van deze projecten, naast het opstellen van het inhoudelijk pro-

gramma van eisen, eerst en vooral wederom zullen toetsen aan de meest recent gerealiseerde 

vergelijkbare opgaven. Zonder deze inhoudelijke onderbouwing van de verwachte kosten heeft 

het weinig zin eerder opgestelde ramingen bij voorbaat fors te verhogen. In Q4 van 2022 zal 

nader onderzoek plaatsvinden naar het huidige prijspeil van de beoogde investeringen.  

 

 

Vraag 12 
Paginanummer boek: 27 

 

Herinrichting Hofplein Bladel; hierin wordt gesteld dat een deel van het Hofplein nodig is om in 

een parkeeroplossing te voorzien bij het omvormen naar functie wonen. Welke (financiële) bij-

drage levert WSZ in ruil voor deze oplossing op gemeentegrond? En op basis van welk beleid 
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worden parkeerplaatsen op gemeentegrond ter oplossing van een woningbouwontwikkeling 

voorzien? Zijn er andere voorbeelden waarbij het parkeervraagstuk buiten de planswijziging 

worden opgelost? 

 
Antwoord: 
WSZ draagt per parkeerplaats aan het Hofplein € 5.000,- bij. In totaal dus € 30.000,-. Daar-

naast heeft WSZ het ontwerp van de herinrichting voor haar rekening genomen. 

 

In beginsel moet elk plan zijn eigen parkeervraag binnen het plan oplossen. In het geval van 

het pand aan de Pius x-straat bleek een parkeeroplossing volledig op eigen terrein niet wense-

lijk. Er blijft dan erg weinig ruimte over voor groen binnen het plan. Het groen op het binnen-

terrein komt door het parkeren op eigen terrein te vervallen. Bovendien is verkeerskundig de 

combinatie van haaks- en langsparkeren is niet wenselijk. 

Om de 23 sociale huur appartementen mogelijk te maken hebben we ingestemd met deze op-

lossing waarbij de zes parkeerplaatsen aan het opnieuw in te richten Hofplein gesitueerd wor-

den. De oplossing om parkeerplaatsen in de openbare ruimte te realiseren is aangedragen 

door het college.  

Na aanleiding van het collegebesluit om niet in te stemmen met het principeverzoek heeft het 

college in haar besluit van 15/06/2021 opgenomen: 

“Aanbieden om samen naar een oplossing te zoeken voor het geheel. Het openbaar gebied kan 

ook wel nieuwe inrichting gebruiken. De woningen zijn nodig voor de doelgroep (misschien een 

paar minder?), de functie van de straat kan mogelijk gewijzigd. (…).” 

 

In principe moet elk plan zijn eigen parkeervraag binnen het plan oplossen. Ieder plan wordt 

integraal beoordeeld, waarbij uiteindelijk kwaliteit van plan en omgeving de doorslag geeft. 

 

 

Vraag 13 
Paginanummer boek: 28 

 

Infrastructurele maatregelen centrumvisie Bladel; Hierin word gesteld; Definitieve ramingen 

zijn mede afhankelijk van bestuurlijke besluitvorming over de eventuele herinrichting van de 

Sniederslaan. Welke bestuurlijke besluitvorming wordt hier bedoeld? En aan welke termijn 

wordt hier gedacht? 

 
Antwoord: 
De bestuurlijke besluitvorming door de raad moet nog plaatsvinden met een daarbij behorende 

kostenraming. 

 

 

Vraag 14 
Paginanummer boek: 32 

 

Reduceren m2 detailhandel buiten winkelgebieden; is inzichtelijk hoeveel m2 detailhandel bui-

ten het winkelgebied de afgelopen 5 jaar is gesaneerd? En op welke wijze worden eigenaren 

hiervan op de hoogte gesteld/gestimuleerd om het om te zetten naar andere bestemmingen?  

 
Antwoord: 
Als gemeente hebben we een lidmaatschap bij Locatus. Locatus brengt jaarlijks cijfers en loca-

ties rondom detailhandel inzichtelijk. Er kan een vergelijk worden gemaakt tussen eerdere ja-

ren en nu om te zien hoeveel m2 buiten het winkelgebied is verdwenen. Als eigenaren zich 

melden met het verzoek om een detailhandelsbestemming van een pand te wijzigen, dan gaan 
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we in gesprek om de mogelijkheden te bekijken. We voeren geen actief beleid om detailhan-

delsbestemmingen buiten de winkelgebieden te saneren. 

 

 

Vraag 15 
Paginanummer boek: 36 

 

Wat is de stand van zaken met betrekking tot de motie evaluatie van leerlingenvervoer (20 

mei 2021)? 

 

Antwoord: 
De motie betreft: 

Roept het college van burgemeester en wethouders op:  

1. Om iedere twee jaar, te starten in september 2022, een tevredenheidsonderzoek uit te voe-

ren, waarbij betrokken ouders en leerlingen worden bevraagd naar hun bevindingen en tevre-

denheid over de wijze waarop uitvoering wordt gegeven aan het Leerlingenvervoer in de ge-

meente Bladel;  

2. De gemeenteraad over de resultaten van dit onderzoek te informeren;  

3. Een dergelijk tevredenheidsonderzoek en de resultaten ervan mee te nemen bij de totstand-

koming van een verordening Leerlingenvervoer in de toekomst,  

 

Resultaat: 

Gezien de vier Kempengemeenten (Eersel, Bergeijk, Reusel de Mierden en Bladel) het leerlin-

genvervoer opnieuw hebben aanbesteed, met uitkomst van een nieuwe vervoerder per 5 sep-

tember 2022, is er inderdaad met ouders in gesprek gegaan over de tevredenheid die men 

heeft met betrekking tot het leerlingenvervoer. Deze gesprekken hadden merendeels aanlei-

ding door het toenemende aantal klachten richting de vorige uitvoerder van leerlingenvervoer 

in de Kempengemeenten. Ouders hadden de gemeenten immers meerdere malen benaderd 

met klachten en verkeerde omgang met de kinderen door de uitvoerder van het leerlingenver-

voer. 

 

Gezien het leerlingenvervoer opnieuw is aanbesteed en de Kempengemeenten ervoor wilden 

waken dat ouders niet met een gevoel van wantrouwen met de nieuwe opdrachtnemer zouden 

starten, is er tijdens de wisseling van vervoerder een informatieavond georganiseerd op ieder 

gemeentehuis. Hierin werden ouders geïnformeerd over het leerlingenvervoer en de uitvoering 

van de nieuwe opdrachtnemer, kon men ervaringen delen in het kader van tevredenheid je-

gens de vervoerder en werden verwachtingen vanuit en richting de nieuwe opdrachtnemer ver-

duidelijkt. Aan de hand van deze informatiebijeenkomst hebben ouders een ‘informatiepak-

ketje’ meegekregen over de nieuwe opdrachtnemer en bijbehorende informatie. 

 

Echter, een formeel tevredenheidsonderzoek waaruit een rapport is geformuleerd is nog niet 

opgesteld gezien de wisseling van de opdrachtnemer van het leerlingenvervoer. Mogelijk is dit 

onderzoek nog uit te voeren in de vorm van een eerste evaluatie van het leerlingenvervoer van 

de nieuwe opdrachtnemer. 

 

Tenslotte: het invoeren van een dergelijk tevredenheidsonderzoek bij het implementeren van 

een nieuwe verordening is inderdaad een ontwikkeling die vanuit de beleidsmedewerkers on-

derwijs wordt meegenomen. 

 
 

Vraag 16 
Paginanummer boek: 41 



Technische vragen  
Ontwerpbegroting 2023 
R22.046 

Technische vragen begroting 2023 gemeente Bladel | 8  

 

 

Het stimuleren van burgerinitiatieven gericht op speelvoorzieningen; Op welke wijze worden 

burgerinitiatieven nu gestimuleerd en waar kunnen initiatieven zich melden voor een speel-

voorziening?  

 
Antwoord: 
Inwoners kennen de lokale situatie en speelbehoefte in hun wijk. Mochten inwoners een idee of 

initiatief hebben voor een speelvoorziening (uitbreiding van een huidige of nieuwe speelvoor-

ziening) dan kan men hiervoor contact opnemen met de gemeente. Het overleg verloopt via de 

buurtvereniging.  

Het budget dat de gemeente hiervoor beschikbaar stelt is maximaal jaarlijks een bedrag van € 

5.000 en geldt als cofinanciering. Belangrijke voorwaarde is dat de buurtvereniging het idee 

ook kenbaar maakt bij het Jantje Beton-fonds waar men ook een subsidie kan ontvangen voor 

hun speelidee. Dit betreft ook een maximaal bedrag van € 5.000. Hiervoor geldt algemeen: 

wie het eerst komt, het eerst maalt. Idealiter is elk jaar een andere kern aan de beurt. 

 

Vraag 17 
Paginanummer boek: 42 

 

Cultuur en Participatie: Het vernieuwen van de lokale uitvoering op het bibliotheekwerk. Wat 

wordt hiermee bedoeld?  

 

Antwoord: 
Ook bibliotheken moeten zich blijven aanpassen aan de huidige tijd en bijdragen aan oplossin-

gen voor maatschappelijke opgaven. Zo blijft het bibliotheekwerk vitaal en maatschappelijk re-

levant. De samenwerkende gemeenten (Bergeijk, Bladel, Cranendonck, Eersel, Oirschot, Reu-

sel -de Mierden en Valkenswaard) en Bibliotheek De Kempen organiseren samen het biblio-

theekwerk in de regio. Een strategische visie vormt het kader voor bibliotheekwerk. In een be-

stuursovereenkomst zijn afspraken vastgelegd over de samenwerking en de gemeenschappe-

lijke en regionale uitvoering van het bibliotheekwerk. Zowel de bestuursovereenkomst als de 

gezamenlijke strategische visie zijn begin 2018 vernieuwd. Het is wenselijk om in lijn met deze 

ontwikkelingen een heroriëntatie te doen van de lokale visie op het bibliotheekwerk. 

 
 

Vraag 18 
Paginanummer boek: 49 

 

1. Mantelzorg: wat is de reden dat mantelzorg ondergebracht is bij participatie en niet onder 

wmo? 

2. Waarom staat er geen 'wat gaan we doen' bij mantelzorg? 

 

Antwoord: 
1. Participatie is eerder breder geïnterpreteerd dan de invulling die het nu heeft gekregen en 

welke meer op de participatiewet gericht is. Daarom past het onderwerp Mantelzorg, maar 

ook het onderwerp voorliggende voorzieningen inmiddels beter onder de Wmo. Voorgesteld 

wordt, om bij de volgende begroting voor 2024 de wijzigingen mee te nemen. 

2. Omdat enkel het bestaande beleid wordt doorgevoerd en er geen nieuwe acties buiten de 

eerder vastgestelde actiepunten worden toegevoegd.   

 
 

Vraag 19 
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Paginanummer boek: 82 

 

(1) Personeelsvoorzieningen, Het is de taak van ons college om samen met het management 

dit evenwicht te zoeken en te handhaven. Waar dat niet mogelijk is zullen keuzes onvermijde-

lijk zijn. Het financieel risico wordt ingeschat op een bandbreedte van € 25.000,- tot € 

55.000,-. Wat wordt bedoeld met onvermijdelijk keuzes? En op welke wijze anticipeert de ge-

meente op de kwetsbaarheid van “eenmensfuncties”? 

 
Antwoord: 
Indien er onverhoopt te weinig “handjes” zijn om bepaalde beleidsdoelen te kunnen realiseren 

zullen we noodgedwongen voor de keuze komen te staan om onze doelen bij te stellen of na-

der te (her)prioriteren. Om deze uitdagingen te managen is tijdelijke inhuur van personeel dan 

vaak onvermijdelijk. 

 

Ten aanzien van de kwetsbaarheid volgt de reactie nog. 

 

Vraag 20 
Paginanummer boek: 103 

 

Personeelformatie. 2022: 82,77 fte. Wordt hier mee bedoeld op 1 januari 2022? En wat is de 

personeelsformatie op 5 okt 2022? 

 

Antwoord: 
Dit is inderdaad de formatie per 1 januari 2022. In 2022 hebben er daarnaast een aantal for-

matie-uitbreidingen plaatsgevonden, te weten 0,80 fte tbv klimaatadaptie, 1,00 fte tbv Wet 

open overheid (wordt opgenomen in najaarsnota 2022) en 3,00 fte op basis van het college-

programma. De personeelsformatie bedraagt dan ultimo 2022 87,57 fte. 

 

 

Vraag 21 
Paginanummer boek: 98 

 

Hoeveel principe verzoeken liggen er op dit moment bij gemeente Bladel ter beoordeling (1 okt 

2022)? En worden deze verzoeken geprioriteerd en op basis van welke criteria? En wat is op 

dit moment de gemiddelde reactietijd van een verzoek die ingediend is?  

 

Antwoord: 
Naast alle informele informatieverzoeken, lopende dossiers en projecten, liggen er momenteel 

circa 40 ‘formele’ principeverzoeken voor ter beoordeling. Daarvan hebben ongeveer 25 ver-

zoeken betrekking op het binnengebied, en circa 15 op het buitengebied. 

 

Onder andere vanwege de werkdruk en beperkte capaciteit binnen de afdeling Ontwikkeling 

heeft het college zich medio 2021 genoodzaakt gezien een prioritering aan te brengen in de 

werkvoorraad. Deze prioritering is nog steeds van kracht. 

Die prioritering heeft tot gevolg dat de behandeling van (nieuwe) principeverzoeken, met 

name voor het binnengebied, on hold staat.  

Dit betekent concreet dat nieuwe verzoeken in ontvangst worden genomen en worden toege-

voegd aan onze werkvoorraad, maar vooralsnog niet inhoudelijk worden behandeld. Hier krij-

gen de indieners een brief over. 

Voor het buitengebied geldt dat verzoeken in behandeling worden genomen op volgorde van 

binnenkomst, met dien verstande dat de beantwoording van de verzoeken langer duurt dan 
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gebruikelijk. De streeftermijn voor beantwoording (circa 8 weken na ontvangst) kunnen niet 

langer worden gehaald. 

 

Overigens zegt het aantal verzoeken niets over de tijd en capaciteit die er nodig is voor de af-

handeling daarvan. Dit wordt bepaald door onder andere de inhoud en de complexiteit van de 

plannen. 


